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Het geld beschikbaar stellen voor andere groepen is op zich een interessante gedachte De HGM zijn wel specifiek door de

zorgverzekeraars benoemd als de aanbieders die het meeste kunnen profiteren baat hebben bij een impuls en zijn partijen die

veel met ouderen werken passen binnen LangerThuis Daarnaast zou dit ook een grote re aanpassing van de regeling vragen

ipv enkel een wijziging van het subsidieplafond en is het qua communicatie en verwachtingen ook niet ideaai

We checken bij FEZ in ieder geval nog even of dit om een formeel besluit vraagt
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Op zich eeiis

A1 zat ik wel even te denken of we andere groepen met ook zouden moeten helpen Wat levert meer voor HGM ons op

Ik denk dat FEZ akkoord moet gaan En het zal toch wel een formeel besluit vragen Anders ff FEZ vragen wie moet

besluiten
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Gister hphhpnWMTW31 en ik op basis van nieuwe inschattingen van de RVO voorde SET regeling het beeld van de

financien bijgewerkt Nu we een accurater beeld hebben van de financien blijkt dat we voor dit jaar ca € 12 miljoen verwachten

over te houden Voor dit geld zijn binnen de SET SET COVID ruwweg twee opties

1 Het ophogen van het subsidieplafond van de SET COVID 19 2 0
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Op dit moment is er voor het subsidieplafond wijkverpleging voorC 16 6 miljoen van de C 53 7 miljoen aangevraagd Voor

het subsidieplafond huisartsen ggz en ondersteuning HGM is er voorC 22 2 miljoen van de € 23 3 miljoen aangevraagd
Het aantal aanvragen neemt op dit moment met enkele tientallen per week toe waarbij aandeel aanvragen vanuit de

wijkverpleging wat lager ligt dan dat van de huisartsen ggz en ondersteuning

Inschatting van de RVO is dat circa 25 tot 33 van de aanvragen niet gehonoreerd zal worden Dit betekent dat er voor het

subsidieplafond van de HGM nog voor maximaal € 10 miljoen aan aanvragen ingediend kan worden voordat het geld op is

Verwachting is dat dit moment binnen enkele weken gehaald zal worden

2 Het geld doorschuiven naar volgend jaar
Als gevolg van de eerste ronde SET COVID is het subsidieplafond van de reguliere SET volgend jaar lager dan afgelopen
jaren De verwachting is nu dat er ruimte is voor een subsidieplafond van circa € 15 miljoen De afgelopen jaren was het

subsidieplafond € 28 miljoen maar is hier jaarlijks niet meer dan circa C 12 miljoen van uitgenut

Het doorschuiven van geld naar volgend jaar moet via de BUR Er is geen garantie dat dit verzoek goedgekeurd zal worden

Op basis van deze twee opties komen we tot een drietal mogelijke scenario s om de C 12 miljoen aan te besteden vet is

verandering tov huidige situatie

A Subsidieplafond SET COVID 19 2 0 2020 € 35 miljoen HGM € 53 7 miljoen wijk reguliere SET 2021 € 15

miljoen
B Subsidieplafond SET COVID 19 2 0 2020 € 30 miljoen HGM € 53 7 miljoen wijk reguliere SET 2021 € 20

miljoen
C Subsidieplafond SET COVID 19 2 0 2020 € 23 3 miljoen HGM € 53 7 miljoen wijk reguliere SET 2021 € 27

miljoen

Ons advies is om voor scenario A te kiezen Het subsidieplafond HGM zal naar verwachting spoedig bereikt worden en extra

middelen kunnen dan ook goed benut worden Kijkende naar de uitnutting van de reguliere SET middelen de afgelopen jaren

lijkt een subsidieplafond van C 15 miljoen voor komend jaar voldoende Het doorschuiven van geld naar volgend jaar zal er

vermoedelijk voor zorgen dat we volgend jaar weer geld overhouden Graag ontvangen we jouw akkoord op dit advies

Aanvullend daarop de vraag of jouw akkoord voldoende is voor ophoging van het subsidieplafond of dat dit de lijn in moet en zo

ja van wie is er akkoord nodig Het in eerdere nota s richting de minister gecommuniceerde totale subsidieplafond van € 77

min wordt immers opgehoogd al zij het wel middelen die al voor de SET en SET COVID beschikbaar zijn gesteld
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